



International Conference „Perspectives of Banking and Financial Law” the 15th edition

The Faculty of Law of the Bucharest Academy of Economic Studies, together with the European Society of Banking and Financial Law and representatives of the main professional organizations in the banking field are organizing the 15th Annual International Conference "Perspectives of Banking and Financial Law" to be held in Bucharest on 7 October 2022.

The conference provides an opportunity for practitioners, researchers, and academics as well as all those interested in banking and financial law to exchange ideas on recent case law and European and international regulations. Papers that are consistent in information and that aim to lead to interesting and elaborate debates on concrete and technical topics of banking and financial law are welcomed. **No registration fee required.**

The conferences organized by the European Society of Banking and Financial Law have each year enjoyed the participation of internationally renowned specialists in banking law and have brought together members of the association <https://www.aedbf.eu/en/national-committees/romania/>.

We look forward to seeing you,
Dr. Ianfred Silberstein
President of the European Society
of Banking and Finance Law - Romania

Contact persons: Assistant profesor phd. Andreea Stănciulescu (Faculty of Law, Bucharest Academy of Economic Studies)– andreea.stanciulescu@drept.ase.ro

INVITATION

La Faculté de droit de l'Académie d'études économiques de Bucarest, en collaboration avec la Société européenne de droit bancaire et financier et des représentants des principales organisations professionnelles du secteur bancaire organisent la 15e Conférence internationale annuelle "Perspectives du droit bancaire et financier" tenue à Bucarest le 7 octobre 2022.

La conférence est l'occasion pour les praticiens, les chercheurs, les universitaires ainsi que tous ceux qui s'intéressent au droit bancaire et financier d'échanger sur la jurisprudence récente et la réglementation européenne et internationale. Les articles qui sont cohérents dans les informations et qui visent à conduire à des débats intéressants et élaborés sur des sujets concrets et techniques du droit bancaire et financier sont les bienvenus. Aucun frais d'inscription requis.

Les conférences organisées par la Société Européenne de Droit Bancaire et Financier ont bénéficié chaque année de la participation de spécialistes de droit bancaire de renommée internationale et ont réuni des membres de l'association <https://www.aedbf.eu/fr/comites-nationaux/roumanie/>.

Nous avons hâte de vous voir,

Dr Ianfred Silberstein

Président de la Société Européenne

de droit bancaire et financier - Roumanie

Personnes de contact : Assistant professeur phd. Andreea Stănciulescu (Faculté de droit, Académie des études économiques de Bucarest)– andreea.stanciulescu@drept.ase.ro